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El col·legiat ha estat guardonat en la 7a Nit de l'Arbitratge per la seva trajectòria

esportiva, superant els 200 partits a Primera Divisió i, actualment, realitzant les

funcions d'àrbitre assistent de vídeo (VAR).

Alfons Àlvarez Izquierdo (Barcelona, 1976) s’ha consagrat a l’elit de l’arbitratge

gràcies al seu esforç, disciplina i determinació. Després de superar els 200 partits a

Primera Divisió, des d’aquesta temporada realitza les funcions d’àrbitre assistent de

vídeo (VAR). “Aquest premi em fa especial il·lusió. Haver pogut servir a l’arbitratge i al

futbol durant tants anys és motiu d’orgull. Formar part d’aquest col·lectiu suposa una

gran satisfacció personal”, confessa Àlvarez.



Quan mira enrere i repassa la seva trajectòria professional, el col·legiat barceloní

admet que “des de la perspectiva dels anys, valores totes les etapes viscudes perquè

cadascuna m’ha aportat el que soc ara com a àrbitre. L’emoció dels inicis, el 1989,

passant per les categories de Regional on aprens molt, arribant finalment a les

categories Nacionals, on realment madures i treus el màxim de tu com a esportista i

persona”. Pel que fa a la seva futura retirada, assevera que “crec que un àrbitre mai es

retira. Sempre estaré lligat a l’arbitratge d’una manera o una altra”.



En relació amb l’arribada del VAR al futbol professional, Àlvarez reconeix que “el VAR

ha fet que el futbol sigui més just. Estic content de formar part d’aquest projecte. Estic

convençut que, inclús, canviarà la forma mediocre, hipòcrita i polèmica de veure el món

del futbol en alguns mitjans de comunicació per pur interès econòmic”. En aquest

sentit, un cop superat l’equador de la temporada a Primera Divisió, fa una valoració

positiva de l’aplicació del VAR. “Les dades són prou clarificadores, i la gran família del

futbol, clubs, afició i mitjans de comunicació, així ho demostren públicament. També és

cert que el VAR està en el seu inici i, com és normal, hi ha desajustos i errades. Estem

treballant per millorar-lo encara més”, afegeix.



Preguntat sobre el partit de la Primera Divisió Nacional Femenina entre l’Athletic de

Bilbao i l’Atlètic de Madrid disputat a San Mamés amb rècord d’assistència a Espanya -

es van aplegar un total de 48.121 espectadors-, Alfons Àlvarez Izquierdo considera

que “el nivell del futbol i l’arbitratge femení està calant en la societat d’una forma

exponencial. A Catalunya tenim un nivell d’àrbitres molt elevat. Cal ser justos amb el

seu esforç i encoratjar-les encara més perquè es fixin metes més altes”.
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